

QUALITY POLICY

This Policy is part of JESCO's overall Policy and strategy and defines the organization's commitment and approach to the Quality Management System and its objectives.

JESCO Quality Management System covers all business processes from suppliers, through Manufacturing & Logistics, to customers.

JESCO Management is responsible and accountable for defining implementing actions aiming at achieving excellence in the performance of our operations as basic condition for successful business results and sustainable development.

JESCO promotes continual improvement initiatives that will enable it to consistently meet customer requirements and expectations and applicable legal requirements.

JESCO Employees are trained in the appropriate use of the Quality management system tools and are involved in the process of setting, measuring and revision of objectives.

JESCO shall communicate this Quality Policy throughout the organization, and shall be available to relevant parties, as appropriate.

JESCO shall periodically review this Quality Policy to ensure its continual suitability.

سياسة الجودة

هذه السياسة هي جزء من السياسة الكلية وإستراتيجية جيسكو وتشمل الإلتزام بها و بمنهجية نظام إدارة الجودة وأهدافها.

مجال نظام جيسكو لإدارة الجودة يغطي جميع العمليات بدء من الموردين ومن ثم التصنيع والدعم اللوجستي، وصولاً لعملائنا.

إدارة جيسكو هي المسؤولة بتعريف وتطبيق المبادرات التي تهدف إلى تحقيق التميز المؤسسي في الأداء من خلال عملياتنا وهي شرط أساسي في نتائج الأعمال الناجحة والتنمية المستدامة.

تشجع جيسكو مبادرات التحسين المستمر التي من شأنها تلبية احتياجات العملاء بشكل مستمر وتلبية توقعاتهم مع المتطلبات التشريعية.

موظفين جيسكو يتم تدريبهم على كيفية الاستخدام المناسب لنظام إدارة الجودة من خلال الأدوات ومن خلال عملية وضع وقياس وإعادة وضع الأهداف.

ستعمل جيسكو على إبلاغ وإيصال سياسة الجودة لكل الموظفين في المنظمة. وستكون متاحة لجميع الاطراف ذات الصلة.

تقوم جيسكو بمراجعة دورية لسياسة الجودة لضمان إستمرار ملائمتها لإطار الشركة العام.




Sergio Ferreira سيرجيو فيريرا
General Manager المدير العام
09-Apr-2023 18 رمضان 1444


Manuel Gomez Diego
Management Representative
09-Apr-2023

مانويل غوميز ديفغو
ممثل الإدارة
18 رمضان 1444